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Protokoll fört vid Ihreortens Biodlarförenings styrelsemöte 
2023-10-19. 
 
Plats:   Ringamåla Byahus. 
Närvarande:  Marie Algotsson, Martin Andersson, 

Ursula Knutsson, Jenny Fröling, Mattias 
Mattsson och Göran Cederqvist. 

Frånvarande:  Styrbjörn Gustafsson, Göran Åstrand, 
Anastasia Plyusova Binders, Catharina 
Olofsson och Nils-Erik Svensson 

  
§1 Mötet öppnas 
Ordförande Göran hälsar välkommen och förklarar mötet 
öppnat. Dagordningen godkändes. 
 
§2 Val av mötessekreterare 
Marie Algotson valdes som sekreterare. 
 
§3 Val av justerare 
Att tillsammans med ordföranden justera protokollet valdes 
Ursula Knutsson. 
 
§4 Föregående protokoll 
Protokollet godkändes. 
 
§5 Ekonomisk rapport 
Jenny redovisade årets resultat -10383,22. Detta resultat beror 
på att det under året varit ett stort behov utav inköp av 
material med anledning av flytten till Ringamåla samt hotet om 
spridning av Amerikansk Yngelröta. Men trots negativt resultat 
är föreningens ekonomi god. 
 
§6 Rapport medlemsantal mm 
Då det är problematiskt att komma in i SBR:s medlemssystem 
är antalet medlemmar just nu något osäkert. Det vi har fått 
fram är att vi fortfarande är strax över 70 medlemmar. 
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§7 Planering inför årsmötet 
Inplanerat datum för årsmöte 19 november kl.10:00. 
 
Verksamhetsberättelse: Göran har gjort förslag. Några små 
justeringar bör göras i denna, i övrigt klar. 
 
Föredragningslista: Göran har gjort ett utkast som justeras och 
godkänns.  
 
Ekonomisk rapport: Jenny har gjort denna klar. 
 
Revision: Allt material är inlämnat till föreningsrevison för 
genomgång. 
 
Förtäring till årsmötet: Smörgåstårta (Göran) 
 
Årsrapporter: Dessa ska lämnas in senast vid årsmötet. 
Påminnelse skickas ut i samband med inbjudan till årsmötet. 
Marie är mottagare av dessa och rapporterar in till SBR.  
 
Lokal till årsmötet: Marie har bokat Byahusets matsal. 
 
Göran skickar ut inbjudan till årsmötet under nästa vecka. 
 
§8 Rapport från Distriktet 
Problem med att logga in till medlemssystemet. 
 
Bitidningen går numera att få digitalt.’ 
 
Distriktet vill ha input från föreningarna om önskvärda 
aktiviteter inför 2024. 
 
Bihälsa är tillbaka som en punkt på Distriktets dagordning. 
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§9 Medlemsavgift 
Styrelsens förslag till årsmötet är att vi inte tar ut någon 
medlemsavgift för 2025.  
 
§10 Bihälsa 
Enligt §8 ovan är bihälsa återigen upptagen som en punkt på 
Distriktets dagordning. Något som vår styrelse ser som positivt 
och absolut nödvändigt. 
 
§11 Kursverksamhet 
Nybörjarkurs 2024: Genomförs om vi får tillräckligt många 
anmälda. Göran kontaktar Nils-Erik för att höra om han har 
kontakt med Studieförbundet vuxenskolan angående detta och 
när möjlighet till anmälan i så fall läggs ut. 
 
Kurs i produktutveckling: Anita planerar att genomföra en kurs 
i detta i samarbete med Studieförbundet vuxenskolan. Ännu är 
inget datum bestämt. 
 
§12 Föreningslokalen samt övrigt planerat arbete 
De två träkupor som är planerade att ställas ut uppe vid kyrkan 
till våren är i stort sett klara. Ett gott arbete av alla inblandade. 
 
Dagar för att färdigställa föreningslokalen, tråda ramar och 
annat som behöver göras framöver planeras till efter nyår. 
Mötet gör bedömningen att tiden inte finns innan dess. 
 
§13 Föreningens arbete med Jämställdhet och 
likabehandling 
Inget nytt att tillägga. 
 
§14 Sponsoravtalen 
Föreningen har skickat in material till Sparbanken i Karlshamn 
som de har använt på sina sociala medier. 
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§15 Rapport från Ringamåladagens försäljning 
Föreningen hade försäljning i Byahuset under dagen. 
Försäljningen av föreningens honung gav ett gott resultat. 
 
§16 Mottagna skrivelser 
Distriktet: Informerar om årsmöte den 4 februari 2024. I 
samband med årsmötet kommer länets honung att koras. Vår 
förening har vid senaste honungsbedömningen valt ut två 
burkar som kommer representera vår förening.  
 
Sweden Rock: Ny förfrågan angående hjälp vid 2024 års 
evenemang.  
 
Göran berättade att föreningen även hade fått en inbjudan från 
Sweden Rock gällande ”kickoff” där man bjöd på mat och hade 
rundvisning av sin verksamhet. Göran hade varit där och 
deltagit. 
 
§17 Övriga frågor 
I samband med oxalsyra behandlingen den 12/11 planeras en 
kulinarisk provsmakning av rätter lagade med honung. Denna 
måste styras upp så att vi vet vilka som kommer att ha med sig 
något för provsmakning. Göran tar tag i detta. 
 
En låda med 700gr honungsburkar levereras till Sparbanken. 
Göran lovade att ordna med det. 
 
Fråga om det finns någon form av försäkring centralt vid 
medverkan i föreningens aktiviteter har kommit upp. Göran 
ringer SBR och kollar upp detta. 
  
 
Ordförande tackade och avslutade mötet! 
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Vid protokollet: 
 
 
Marie Algotson 
 
 
 
Justeras: 
 
 
Göran Cederqvist (Ordförande) 
 
 
 
Ursula Knutsson 
 


